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Πρέπει να ξέρω : 
 

• Οι λέξεις  αποτελούνται από μικρά κομμάτια που τα λέμε συλλαβές.  
 

• Ο χωρισμός μιας λέξης σε συλλαβές λέγεται  συλλαβισμός. 
 

• Στο συλλαβισμό, πρέπει να γνωρίζω ότι : 
 
➢ Κάθε συλλαβή πρέπει να έχει οπωσδήποτε ένα φωνήεν. 
  
 π.χ.  κή – πος 
 
➢ Δύο σύμφωνα δε χωρίζονται, όταν από αυτά αρχίζει ελληνική λέξη. 
  
 π.χ.  πα – τρί – δα  (τρέχω) 
 
➢ Δύο σύμφωνα χωρίζονται  στο συλλαβισμό, όταν απ’ αυτά δεν αρχίζει 

ελληνική λέξη.  
  
 π.χ.  γιορ – τή  ( δεν υπάρχει ελληνική λέξη που ν’ αρχίζει από ρτ… ) 
 
➢ Δύο όμοια σύμφωνα χωρίζονται πάντα στο  συλλαβισμό (μμ, νν, σσ, 

λλ, ππ, ρρ,  κ.λ.π.) 
  
 π.χ.  άλ – λος , παπ – πούς, άρ – ρω – στος, σύν – νε – φο 
 

• ΠΡΟΣΟΧΗ: Χωρίζεται και το γγ ! άγ-γε-λος, φεγ-γά-ρι 
 
➢ Τα δίψηφα σύμφωνα  μπ, ντ, γκ, τσ, τζ, δε χωρίζονται. 
  
 π.χ.  κα – μπά – να, α – γκι – νά – ρα    
 
➢ Οι καταχρηστικοί δίφθογγοι όι, άι, αη, δε χωρίζονται. 
  
 π.χ.  αη – δό – νι, κο – ρόι – δο, γάι – δα – ρος  
 
➢ Τα δίψηφα φωνήεντα αι, ει, οι, ου, και οι συνδυασμοί αυ  και ευ, δε 

χωρίζονται. 
  
 π.χ.  μαύ – ρο, και – ρός, κου – ρά – γιο 
 
Σημείωση : Όταν κάνουμε συλλαβισμό, ανάμεσα στις συλλαβές βάζουμε 
ενωτικό ( - ) για να χωρίσουμε τις συλλαβές μεταξύ τους. 
 

 
 

 
 


